

香港教育工作者聯會黃楚標學校通告第 19117 -2 號
六月八日至六月十四日網上學習安排 (二年級)

敬啟者：

現附上復課前最後一次的網上學習材料。請 貴家長督促子女完成。如有疑問，歡迎致電 21090087 與相關老師聯絡。

此致
貴家長

校長黃錦良謹啟

二零二零年六月八日

6月8日至6月14日學習安排 (二年級)

中文科

學習目標、課業內容及指引	所需材料/物資 (如網址)	完成日期
My Smart 網上學習平台 (完成至少兩個練習)	<ul style="list-style-type: none">● 網址● www.mysmartchinese.com	14/6
教育出版社「快樂閱讀花園」(二年級第三十六週「初階閱讀」和「進階閱讀」篇章)	<ul style="list-style-type: none">● 網址 https://readinggarden.chinese.ephhk.com/	14/6
課文重點教學簡報：古代和現代的詞語 (第二十一課《村居》)	<ul style="list-style-type: none">● 見 Seesaw 平台：● 書：第二十一課《村居》	14/6
理解課文內容第二十一課《村居》	<ul style="list-style-type: none">● 見 Seesaw 平台：● 書：第二十一課《村居》	14/6
朗讀課文：第二十一課《村居》(全課)	<ul style="list-style-type: none">● 見 Seesaw 平台：● 書：第二十一課《村居》	14/6

英文科

學習目標、課業內容及指引	所需材料/物資 (如網址)	完成日期
Ch.6 Vocabulary (P.67) 進入 Seesaw Class 平台，按 Activities，觀看有關教學短片，完成 Quizlet WS (1) & (2) 及 Pre-lesson WS，把答案拍照上載到 Seesaw Class。	<ul style="list-style-type: none"> • TB P.67 • Seesaw Class • Vocabulary Video • Pre-lesson Video • Quizlet WS (1) & (2) • Pre-lesson WS 	14/6
完成 WB P.25 (Q.1-4, 8-10, 13-17)，把答案拍照上載到 Seesaw Class。	<ul style="list-style-type: none"> • TB P.67 • Seesaw Class • WB P.25 	14/6
閱讀 Raz-Kids 兩本書： - Fall Fun (Level C) - Changing Seasons (Level F)	<ul style="list-style-type: none"> • Raz-kids 	14/6

數學科

學習目標、課業內容及指引	所需材料/物資 (如網址)	完成日期
課題:第 18 課 克 學習目標： 1. 1 克有多重。 2. 以克為單位，估計和量度物件重量 教學活動： 1. 登入 Seesaw 觀看教學短片(共 2 段)。 2. 完成 2 下 B 冊書 P.62 練習 18 3. 完成 2 下 B 冊作業 P.16-17	<ul style="list-style-type: none"> • Seesaw 平台 • 2 下 B 冊書：第 18 課 • 2 下 B 冊作業：第 18 課 	14/6
10/6 在 SEESAW 發放以下功課 課題:第 19 課 公斤 學習目標： 1. 1 公斤有多重。 2. 以公斤為單位，估計和量度物件重量。 3. 選擇合適的重量單位和稱量工具，學習量度體重的方法。 教學活動： 1. 登入 Seesaw 觀看教學短片(共 2 段)。 2. 完成 2 下 B 冊書 P.69-70 練習 19 3. 完成 2 下 B 冊作業 P.18-19	<ul style="list-style-type: none"> • Seesaw 平台 • 2 下 B 冊書：第 19 課 • 2 下 B 冊作業：第 19 課 	14/6
My Smart 網上學習平台，每週完成至少一個練習	網址： http://www.mysmart123.com/123practice/LMSM/default.aspx?SF=123D	14/6

常識科

學習目標、課業內容及指引	所需材料/物資 (如網址)	完成日期
<p>觀看教學影片(12)——《四大發明——造紙術及印刷術》 (配合二下四冊第三課《四大發明》 P.18-21)</p> <p>(1) 翻開課本，並準備文具。 (2) 觀看教學影片，並記錄重點。 (3) 思考及回答 Seesaw 學習平台課業。</p>	<ul style="list-style-type: none">● 見 Seesaw 學習平台● 二下四冊第三課《四大發明》 P.18-21	14/6
<p>觀看 ETV 影片——《中國四大發明(上)》</p> <p>(1) 登入 Seesaw 學習平台，觀看影片。 (2) 思考及回答有關問題。 (3) 可以以文字、錄音、錄影等方式遞交課業。</p>	<ul style="list-style-type: none">● 見 Seesaw 學習平台	14/6

HKFEW Wong Cho Bau School
Assignments for 8/6 – 14/6 (P.2)

Ref. 19117 -2

8th June, 2020

Dear Parents/Guardians,

Attached please find the last round of learning material prepared by teachers before class resumption. Please feel free to contact the teachers concerned if you have any questions. Thank you for your attention.

Yours sincerely,
K. L. Wong
Principal

Assignments for 8/6 - 14/6 (P.2)

Chinese

Learning objectives, content & instructions	Materials needed	Completion date
My Smart x 2	<ul style="list-style-type: none">• www.mysmartchinese.com	14/6
教育出版社「快樂閱讀花園」(Texts for P.2 Week 36)	<ul style="list-style-type: none">• https://readinggarden.chinese.ephk.com/	14/6
School-based learning material: Language focus : Modern vs old phrases TB Ch. 21 《村居》	<ul style="list-style-type: none">• Seesaw Class• TB Ch. 21	14/6
Reading comprehension: TB Ch. 21 《村居》	<ul style="list-style-type: none">• Seesaw Class• TB Ch. 21	14/6
Read aloud: TB Ch. 21 《村居》	<ul style="list-style-type: none">• Seesaw Class• TB Ch. 21	14/6

English

Learning objectives, content & instructions	Materials needed	Completion date
Ch.6 Vocabulary (TB P.67) Watch the video on Seesaw Class 'Activities'. Finish Quizlet WS (1) & (2) and Pre-lesson WS. Take photos and upload them on Seesaw Class.	<ul style="list-style-type: none"> • TB P.67 • Seesaw Class • Vocabulary Video • Quizlet WS (1) & (2) • Pre-lesson WS 	14/6
Do WB P.25 (Q.1-4, 8-10, 13-17). Take a picture of the answers and upload it on Seesaw Class.	<ul style="list-style-type: none"> • TB P.67 • Seesaw Class • WB P.25 	14/6
Read 2 books on Raz-Kids - Fall Fun (Level C) - Changing Seasons (Level F)	<ul style="list-style-type: none"> • Raz-Kids 	14/6

Maths

Learning objectives, content & instructions	Materials needed	Completion date
Topic: Ch. 18 Grams Objectives: 1. Develop the concept of weight. 2. Use 'grams' as the unit for estimating and measuring the weight of an object. Activities: 1. Watch 2 videos on Seesaw. 2. Do TB Book B P. 62 Ex. 18. 3. Do WB Book B P. 16-17.	<ul style="list-style-type: none"> • Seesaw Class • TB Book B Ch. 18 • WB Book B Ch. 18 	14/6
The following materials will be uploaded on Seesaw on 10/6. Topic: Ch. 19 Kilogram Objectives: 1. Develop the concept of the weight of 1KG. 2. Use 'kg' as the unit for estimating and measuring the weight of objects. 3. Choose appropriate units and tools for measuring weight. Activities: 1. Watch 2 videos on Seesaw. 2. Do TB Book B P. 69-70 Ex. 19. 3. Do WB Book B P. 18-19.	<ul style="list-style-type: none"> • Seesaw Class • TB Book B Ch. 19 • WB Book B Ch. 19 	14/6
My Smart (at least 2)	<ul style="list-style-type: none"> • http://www.mysmart123.com/123practice/LMSM/default.aspx?SF=123D 	14/6

General Studies

Learning objectives, content & instructions	Materials needed	Completion date
TB Book 4 Ch. 3 (Inventions – Paper making skills and Printing techniques) P. <ol style="list-style-type: none">1. Get the TB and stationery ready.2. Watch the video on Seesaw Class.3. Think and answer the questions in the form of audio, video or writing on Seesaw Class.	<ul style="list-style-type: none">• Seesaw Class• TB Book 4 Ch. 3 (P.18-21)	14/6
ETV - 《The 4 major Chinese inventions I》 <ol style="list-style-type: none">1. Watch the ETV programme on Seesaw Class.2. Think and answer the questions in the form of audio, video or writing on Seesaw Class.	<ul style="list-style-type: none">• Seesaw Class	14/6